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Protokół nr LVIII/23 

z posiedzenia Sesji Rady Powiatu w Staszowie odbytej w dniu 30 czerwca 2023 roku 

w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Staszowie  

Obrady rozpoczęto 30 czerwca 2023 roku o godz. 09:00, a zakończono o godz. 11:58 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 19 członków. 

Obecni: 

1. Stanisław Batóg 

2. Janusz Bąk 

3. Zbigniew Bąk 

4. Jerzy Chudy 

5. Leszek Guzal 

6. Anna Kosowicz 

7. Adam Kowal 

8. Andrzej Kruzel 

9. Anna Niziałek 

10. Grzegorz Rajca 

11. Krystyna Semrau 

12. Adam Siekierski 

13. Michał Skotnicki 

14. Stanisław Walczyk 

15. Zbigniew Wiącek 

16. Jolanta Wójtowicz 

17. Romuald Zgrzywa 

18. Mariusz Zyngier 

19. Józef Żółciak 

/Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu/ 

/Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu/ 

 

Przed rozpoczęciem zasadniczego programu obrad, uhonorowano wybitnego ironmana 

z Połańca Rafała Godzwona, za osiągnięcia w tej dyscyplinie sportu, m.in. za zdobycie III 

miejsca w ,,10 x Ironman World Cup Brasil Ultra Tri”. Okolicznościowy grawerton wręczył 

starosta staszowski Józef Żółciak. 

Ad.1 

Obrady LVIII Sesji Rady Powiatu w Staszowie otworzył Grzegorz Rajca – Przewodniczący 

Rady Powiatu w Staszowie. 

Ad.2 

Przewodniczący Rady poinformował, że w obradach sesji uczestniczy 19 radnych. 
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Wobec tego Rada Powiatu w Staszowie władna jest do podejmowania prawomocnych uchwał 

oraz wiążących decyzji. 

 

Ad.3  

Przewodniczący Rady  przedstawił proponowany porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Porządek obrad. 

4. Przyjęcie Protokołu Nr LVI/23 z dnia 26.05.2023 roku. 

5. Debata nad raportem o stanie Powiatu Staszowskiego za 2022 rok. 

6. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu 

w Staszowie wotum zaufania – projekt 29/23. 

7. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2022 rok – projekt 

25/23. 

8. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie absolutorium dla Zarządu 

Powiatu w Staszowie – projekt 26/23. 

9. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie zatwierdzenia rocznego 

sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki 

Zdrowotnej w Staszowie za 2022 rok - projekt 38/23. 

10. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno - 

finansowej Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej 

w Staszowie - projekt 39/23. 

11. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie przez Samodzielny Publiczny Zespół Zakładów Opieki Zdrowotnej 

w Staszowie lokalu użytkowego - projekt 40/23. 

12. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie wyboru przedstawicieli Rady 

Powiatu w Staszowie do Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zespołu 

Zakładów Opieki Zdrowotnej w Staszowie - projekt 44/23. 

13. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie zmiany Uchwały Nr LIII/5/23 

Rady Powiatu w Staszowie z dnia 24 marca 2023 r. w sprawie określenia zadań 

finansowanych ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w 2023 roku - projekt 43/23. 

14. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Gminie Bogoria - projekt 30/23. 

15. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Gminie Łubnice - projekt 31/23. 

16. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Gminie Oleśnica - projekt 32/23. 

17. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Gminie Osiek - projekt 33/23. 

18. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Gminie Połaniec - projekt 34/23. 

19. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Gminie Rytwiany - projekt 35/23. 
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20. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Gminie Staszów - projekt 36/23. 

21. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Gminie Szydłów - projekt 37/23. 

22. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu na lata 2023-2028 - projekt 41/23 po zmianach. 

23. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie zmian w budżecie na 2023 rok 

- projekt 42/23 po zmianach. 

24. Sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu Staszowskiego w okresie między sesjami. 

25. Wnioski i oświadczenia radnych. 

26. Zamknięcie obrad. 

Do dyskusji zgłosił się Starosta Staszowski Pan Józef Żółciak, który w imieniu Zarządu 

Powiatu w Staszowie złożył wniosek aby projekt 41/23 uchwały Rady Powiatu w Staszowie 

w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu na lata 2023-2028 oraz projekt 

42/23 uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie zmian w budżecie na 2023 rok  

procedować w wersji po trzeciej zmianie. Ponadto Zarząd Powiatu na posiedzeniu w dniu 22 

czerwca br. przyjął autopoprawkę do projektu 31/23 uchwały Rady Powiatu w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Gminie Łubnice. W związku z tym prosi o procedowanie 

projektu z wprowadzoną do niego poprawką. 

Głosowano w sprawie: 

Porządek obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Stanisław Batóg, Janusz Bąk, Zbigniew Bąk, Jerzy Chudy, Leszek Guzal, Anna Kosowicz, 

Adam Kowal, Andrzej Kruzel, Anna Niziałek, Grzegorz Rajca, Krystyna Semrau, Adam 

Siekierski, Michał Skotnicki, Stanisław Walczyk, Zbigniew Wiącek, Jolanta Wójtowicz, 

Romuald Zgrzywa, Mariusz Zyngier, Józef Żółciak 

 

Ad.4 

Przyjęcie Protokołu Nr LVI/23 z dnia 26.05.2023 roku. 

 

Radni nie wnosili uwag do przedstawionego protokołu. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie Protokołu Nr LVI/23 z dnia 26.05.2023 roku.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Stanisław Batóg, Janusz Bąk, Zbigniew Bąk, Jerzy Chudy, Leszek Guzal, Anna Kosowicz, 

Adam Kowal, Andrzej Kruzel, Anna Niziałek, Grzegorz Rajca, Krystyna Semrau, Adam 

Siekierski, Michał Skotnicki, Stanisław Walczyk, Zbigniew Wiącek, Jolanta Wójtowicz, 

Romuald Zgrzywa, Mariusz Zyngier, Józef Żółciak 

 

Ad.5 

Debata nad raportem o stanie Powiatu Staszowskiego za 2022 rok. 

Pan Starosta w imieniu Zarządu Powiatu w Staszowie przedstawił raport o stanie Powiatu 

Staszowskiego zawierający podsumowanie aktualnej sytuacji powiatu, obszary jego 

funkcjonowania, a także podstawowe zadnia realizowane w 2022 roku.  

Radny Andrzej Kruzel powiedział, że pan Starosta przedstawił raport opisujący stan 

w powiecie. Z tego raportu wynika, że jest wszystko pięknie i wszystko idzie w bardzo 

dobrym kierunku, jest pełna stabilność i płynność finansowa. Padło stwierdzenie, że mamy 

nadwyżkę operacyjną w wysokości  13 000 000,00 zł czy jest to prawdą.  

Pan Starosta powiedział, że dochody budżetu wyniosły 89 000 000,00 zł, wydatki wyniosły 

92 000 000,00 zł. Zamknęliśmy deficytem 2 881 082,00 zł przy planowanym deficycie po 

zmianach 6 400 000,00 zł. Drugą część w budżecie stanowią przychody budżetu i one 

wyniosły 19 000 000,00 zł. Rozchody budżetu wyniosły 3 000 000,00 zł. Saldo wyniosło 

16 000 000,00 zł nadwyżki. Pokryć deficyt w wysokości 2 881 082,00 zł to będzie wynosić 

13 000 000,00 zł nadwyżki , która została przeznaczona na rok 2023 do pokrycia określonych 

wydatków. 

Radny Andrzej Kruzel powiedział, że w raporcie pan Starosta wspomniał o wskaźnikach 

samodzielności finansowej powiatu. W statystykach jest przedstawiony rok do roku i te 

w tych wskaźnikach balansujemy na granicy bardzo śliskiej gdzie możemy jako samorząd 

utracić samodzielność finansowania. Widać w całości kompozycji budżetu i tych założeń 

gdzie jak przeglądaliśmy zakładamy kwotę x potem jest ta kwota weryfikowana po zmianach 

a po wykonaniu wychodzi bardzo dobrze bo mamy 93,8%. Będziemy analizować WPF, 

będziemy analizować wykonanie budżetu i porównywać rok do roku. Co można zauważyć w 

tym wszystkim. Wydatki bieżące, dochody bieżące, subwencje i poziomy. Z rok do roku 

coraz bardziej jesteśmy uzależnieni od widzi mi się rządzących a pragnę zwrócić uwagę na 

jedno, że my jako samorząd jesteśmy powołani do wykonywania zadań wynikających z 

potrzeb społeczności lokalnych. Pragnę zwrócić uwagę na jedno. Rok 2019 jest 

charakterystycznym rokiem od którego w zadaniach WPF nastąpiła stagnacja, ponieważ 

wystąpiły sytuacje nieprzewidywalne jak np. pandemia. W tym całym zamieszaniu 

zapomnieliśmy o jednym, samorząd w postaci ustaw dotyczących PITów zostatał 

pozbawionych dochodów własnych, obiecywane było wyrównanie w postaci subwencji i to 

co wynika z analiz, to te straty, które ponieśliśmy, one są tylko w minimalnym stopniu 
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rekompensowane. Rozmawialiśmy na komisjach w sprawie planowania zadań na przyszłość. 

My nie jesteśmy w stanie przewidzieć tego co będzie w roku 2024 bo nie znamy żadnych 

zasad finansowania samorządu. Są ogólne założenia, natomiast nie możemy zaplanować 

działań w przyszłości. W tej chwili nasza kadencja realizuje zadania przygotowane prze 

poprzedników. Zadania inwestycja są zadania realizowane przez poprzedników, każde 

zadanie inwestycyjne wymaga czasu, cztery pięć lat przygotowań do tego aby zrealizować 

zadnie inwestycyjne. My dyskutujemy i dopytujemy jaki jest kierunek i co chcemy robić 

w przyszłości w samorządzie, z wyjątkiem bieżącej działalności to na dobrą sprawę zero 

planów. A to wynika z tego, że my nie wiemy czego się spodziewać w formie dochodów 

z góry. My sobie możemy zaplanować, przedyskutować, zrobić ludziom nadzieję a z tego 

wszystkiego nic nie wyjdzie. W 2019 roku zafundowano nam wspaniały prezent w postaci 

finansowania oświaty. Pragnę zwrócić uwagę 21 % dopłacamy z własnych środków których 

mamy coraz mniej to jest kwota ok 6 000 000,00 zł w roku 2023. Pan Starosta mówi, że 

wykonujemy zadania na miarę potrzeb i możliwości. Zadania, które są narzucone na powiat to 

my musimy wykonać i powinniśmy my jako samorządowcy zwrócić uwagę na jedno, aby 

przy spotkaniach z politykami jasno mówić, dajcie nam oddychać, ktoś powie, że tutaj jest 

uprawiana polityka, nie ja w samorządzie jestem już 30 lat i takiej sytuacji nigdy nie było, 

żeby zbliżający się okres budżetowy roku 2024 żebyśmy my nie wiedzieli jakie są zasady 

finansowania samorządu. Pani Minister Finansów na pytanie ile samorząd dostanie pieniędzy 

odpowiedziała, że samorząd dostanie tyle, ile sobie planował w WPF. Ja patrzę na WPF 

i zadaję pytanie, ponieważ my w miesiącu wrześniu musimy przygotować budżet i w oparciu 

o co jak nie wiemy jakimi dysponujemy środkami i jaka forma będzie naszego dochodu jeśli 

chodzi o powiaty, chyba że państwo macie takie informacje a my jako radni tego nie wiemy.  

Zasygnalizujcie nam, że możemy w sposób racjonalny rozmawiać z mieszkańcami bo my się 

z nimi spotykamy, nie na spotkaniach politycznych tylko ludzie zgłaszają potrzeby, 

obserwują, z pewnymi rzeczami się nie zgadzają nie potrafią zrozumieć dlaczego się 

wykonuje takie zadania a są potrzeby inne, tłumaczymy że takie są możliwości samorządu. 

My musimy zabezpieczyć bieżące potrzeby. Analizowaliśmy i dyskutowaliśmy  na temat 

planowanych dochodów, planowanych wydatków w wydatkach bieżących. Planujemy sobie 

78 000 000,00 zł następnie robimy korektę na 73 000 000,00 zł. Przenosimy 6 000 000,00 zł 

na kolejny rok, dajemy podwyżki i zobaczymy co się z tego będzie działo natomiast z tych 

podwyżek musi pokryć to co rząd narzuca w minimalnych płacach. Mamy lipiec, ja zadałem 

pytanie na komisji czy my mamy analizę ile środków będzie nam potrzebnych na to aby 

zrealizować narzucone sposób wprowadzenia minimalnej płacy i jakie to będą skutki dla 

powiatu i czy my dostaniemy środki. W dyskusjach nastąpiła próba usystematyzowania 

poziomu wynagrodzeń, ci pracownicy którzy pracują na tych minimalnych płacach powinni 

to mieć, bo inflacja zjada i wiemy że ten proces jest nieunikniony przez najbliższy okres 

czasu i musimy wyrównywać te potrzeby społeczne w tej postaci wynagrodzeń minimalnych. 

Minimalne płace zrównują się z płacami pracowników pracujących wiele lat, mających duże 

doświadczenie na których możemy bazować jako samorządowcy, to są księgowi, to są 

stanowiska kierownicze odpowiedzialne, które nam samorządowcom pomagają, doradzają 

sygnalizują analizują przy podejmowaniu ostatecznych decyzji dają nam konkretne materiały, 

natomiast w tej chwili następuje spłaszczenie i teraz nastąpi kolejne spłaszczenie, 

przeznaczyliśmy drobne pieniądze nastąpiły drobne dowartościowania pracowników i teraz ta 
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podwyżka skonsumuje kolejne i znów wyrówna, ja nie chce pytać nikogo, poprosiłem 

o analizę wynagrodzeń  minimalnych i urzędniczych aby służby starostwa nam przegotowały 

abyśmy na komisjach spokojnie to przedyskutować. Poważny problem jest też w naszym 

szpitalu. Jestem samorządowcem i chcę wiedzieć co będzie czekało lokalne społeczności 

w najbliższej przyszłości. Jeśli to będzie centralnie zarządzane to po co my tu siedzimy to 

wystarczy aby byli tylko urzędnicy. Powinniśmy w tych tematach dyskutować 

i sygnalizować. Z raportu wynika jedna rzecz, że nawet przy tych wskaźnikach, które 

ministerstwo Finansów przyjmuje 60 % pieniędzy proszę sobie sprawdzić, 60% z tych 

wynikających z algorytmów trafia do nas, 40 % to jest uznaniówka, która nie wiadomo gdzie 

trafi i na jakich zasadach, mowa tu o środkach te które są przeznaczane na finansowanie 

samorządów, będziemy podejmowali uchwałę w sprawie WPF aby zwrócić uwagę na analizie 

historyczną jak się zachowują dochody, dochody bieżące i subwencja i nawet ta 

prognozowana na 2023, która będzie skorygowana gdzie przy Polskim Ładzie o którym się 

tak głośno mówi o którym my tak naprawdę nic nie wiemy, gdzie to idzie i czym się 

zakończy rok budżetowy 2023. Przy podejmowaniu uchwał zawsze zwracam uwagę na jedno 

aby rozsądnie przyjąć założenia budżetowe abyśmy wiedzieli co realizować. W trakcie roku 

robimy dużo zmian i nawet w raporcie widzimy ze zaczynamy od innej kwoty potem po 

zmianach jest inna kwota a na koniec jest znów inna kwota. Takie sytuacje są tylko wówczas 

kiedy coś jest niezaplanowane bo jeśli jest coś zaplanowane to wiadomo przy podejmowaniu 

decyzji ile to może kosztować z tolerancją błędu. Pomijam zadania, które są realizowane i to 

co pan starosta powiedział o przychodach. Ile my na tym straciliśmy, że zadnia nie zostały 

zrealizowane przy przetargach. Za kwotę która mogliśmy zrobić trzy lata temu teraz możemy 

zrobić to za 1 500 000,00 zł. Czyli nie dość, że inflacja to jeszcze dzieje się rzecz taka, że 

tracimy na tej wartości zabukowanych pieniędzy. Ściągają z nas haracz w postaci Vat-u z 

którego my nie mamy nic, a ograniczają nam Pit, z którego mieliśmy 17 % potem nam zrobili 

12 % i cieszą się że ludzie mają tak bardzo dobrze. Tylko z drugiej strony ceny idą w górę 

razem z inflacją i przy każdym zakupie zabierają po 23 %. 

 Pan Starosta odniósł się do wskaźników z przedstawionego raportu. Wskaźnik 

samodzielności finansowej w roku 2021 wynosił 23,78  w roku 2021 wynosił 29, 33 w roku 

2022 wynosił 28,71. Wskaźnik samodzielności finansowej informuje o dochodach możliwych 

do wydatkowania wobec których nie obowiązują żadne algorytmy i dotacje. Dochody, 

przychody składają się z dotacji na różne zadania, oraz subwencji, udziałów w PIT-ach i CIT-

ach i dochodów własnych. Dochody własne to czynności administracyjne, kapitał odsetkowy, 

dochody ze sprzedaży, dzierżawy, sprzedaży składników majątkowych powiatu, opłaty 

komunikacyjne oraz wpłaty z różnych źródeł. Tych przychodów za rok 2022 mieliśmy kwotę 

5 508 300,00 zł. Subwencja oświatowa wynosiła około 29 000 000,00 zł, subwencja 

wyrównawcza 7 877 000,00 zł. Część równoważąca subwencji ogólnej 3 137 000,00 zł 

i subwencji uzupełniającej ponad 102 000,00 zł. Do tego dochodzą dotacje do różnych zadań 

zleconych i wykonywanych. Przychody powstają wtedy kiedy dostajemy dotacje, dostajemy 

dofinansowanie zadania, które jest realizowane w następnym roku a dostajemy w roku 

poprzednim. Skoro nie wydatkujemy tych środków to one z rokiem następnym przy zmianie 

przepisów w roku 2019 i 2020, że te otrzymane środki w danym roku jeżeli nie są 

wydatkowane a wydatkowane są w roku następnym staja się przychodami w roku następnego. 
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Jest nabór z Rządowego Rozwoju Dróg, otrzymujemy dofinansowanie do kilku dróg 

w kwocie  np. 5 000 000,00 zł dostajemy te środki na jesieni w czwartym kwartale  i tych 

dróg się nie zrobi i te środki musza się stać przychodami w roku następnym  a wydatkowanie 

będzie zaliczanie do deficytu. Następnie ten deficyt z obowiązującym prawem może być 

finansowany również z wolnymi środkami czy przychodami.  

Radny Andrzej Kruzel zapytał czy jest jakaś granica, że te  środki z przychodów  możemy 

tak przenosić w nieskończoność, czy jest jakaś granica, że do któregoś roku mamy to 

wykonać. W dyskusjach zawsze słyszeliśmy jedno, że w tym roku mamy czas do 2022 roku, 

potem do 2023 roku. Do kiedy mamy z tych zakładanych zadań, które mamy zabezpieczone 

środki z dotacji czy te środki są bezterminowe.  

Pan Starosta odpowiadając na pytanie powiedział, że nic nie jest bezterminowe. Zadnie jakie 

się planuje to się planuje realizację tego zadania, czy to będzie zadnie jednoroczne czy 

trzyletnie.  

Dalszej dyskusji nie podjęto.  

/Raport o stanie powiatu staszowskiego za 2022 rok, stanowi załącznik nr 3 do protokołu/ 

Ad.6 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu 

w Staszowie wotum zaufania – projekt 29/23. 

 

Pan Przewodniczący powiedział, że po zakończeniu debaty zgodnie z ustawą o samorządzie 

powiatowym. Rada Powiatu przeprowadza głosowanie nad udzieleniem Zarządowi Powiatu 

wotum zaufania. Uchwałę o udzieleniu Zarządowi Powiatu wotum zaufania rada podejmuje 

bezwzględna większością głosów.  

Pan Przewodniczący przedstawił projekt uchwały dotyczącej udzielania Zarządowi Powiatu 

w Staszowie wotum zaufania.  

Projekt tej uchwały był procedowany przez wszystkie komisie.  

 

Pan Mariusz Zyngier – Przewodniczący Komisji Oświaty, Wychowania, Kultury, 

Sportu  i Turystyki poinformował, iż komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 29/23. 

 

Pani Jolanta Wójtowicz – Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej 

i Polityki Prorodzinnej poinformowała, iż komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 29/23.  

 

Pan Zbigniew Bąk – Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Rolnictwa i Promocji 

Powiatu poinformował, iż komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 29/23.  

 

Radny Adam Kowal – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

poinformował, iż komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 29/23.  
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Radna Anna Niziałek – Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej poinformowała, iż komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt 29/23.  

 

Radna Anna Kosowicz - Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

poinformowała, iż komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 29/23.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu w 

Staszowie wotum zaufania – projekt 29/23.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Stanisław Batóg, Janusz Bąk, Zbigniew Bąk, Leszek Guzal, Anna Kosowicz, Adam Kowal, 

Anna Niziałek, Grzegorz Rajca, Krystyna Semrau, Adam Siekierski, Stanisław Walczyk, 

Zbigniew Wiącek, Jolanta Wójtowicz, Romuald Zgrzywa, Mariusz Zyngier, Józef Żółciak 

PRZECIW (1) 

Jerzy Chudy 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Andrzej Kruzel, Michał Skotnicki 

 

/Uchwała Nr LVIII/27/23 Rady Powiatu w Staszowie w sprawie udzielenia Zarządowi 

Powiatu w Staszowie wotum zaufania, stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/ 

Ad.7 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2022 rok – projekt 25/23. 

 

Pani Jolanta Piotrowska – Skarbnik Powiatu poinformowała, że zgodnie z art. 267 i 269 

ustawy o finansach publicznych Zarząd Powiatu w terminie do 31 marca 2023 r. przedstawił 

Radzie Powiatu w Staszowie i Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Kielcach roczne 

sprawozdanie z wykonania budżetu powiatu za 2022 rok. Łącznie ze sprawozdaniem rocznym 

z wykonania budżetu Zarząd Powiatu przedłożył Radzie Powiatu sprawozdanie z wykonania 

planu finansowego SPZZOZ w Staszowie oraz informację o stanie mienia komunalnego 

powiatu za 2022 r. Regionalna Izba Obrachunkowa na podstawie złożonych sprawozdań 

budżetowych za rok 2022 oraz sprawozdania rocznego z wykonania budżetu powiatu za 2022 

rok, wydała opinię o tych sprawozdaniach. 

Pani Skarbnik odczytała Uchwałę Nr 48/2023 VI Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Kielcach z dnia 20 kwietnia 2023 roku w sprawie opinii o sprawozdaniach 

z wykonania budżetu powiatu staszowskiego za 2022 rok.  



9 

 

Radny Michał Skotnicki zapytał czy Pani Skarbnik potwierdza to, że do zadań oświatowych 

w roku 2022 powiat dołożył 6 500 000,00 zł i jaką kwotę na etapie tworzenia budżetu do 

wielkości subwencji oświatowej powiat dołożył w 2023 roku.  

Pani Skarbnik powiedziała, że w roku 2022 roku dołożyliśmy do subwencji oświatowej 

6 500 000,00 zł. Wydatki oświatowe nie mieszczą się w subwencji oświatowej już od 2013 

roku sukcesywnie angażujemy środki inne niż subwencja oświatowa do finansowania zadań 

oświatowych w każdym roku budżetowy. Jeśli chodzi o rok bieżący już na etapie uchwalania 

budżetu również w granicach ponad 7 000 000,00 zł zaangażowane zostały środki inne niż 

subwencja oświatowa na realizację zadań oświatowych. W czwartym kwartale roku 2022 

otrzymaliśmy zwiększenie subwencji uzupełniającej w związku z tym część tej subwencji nie 

wydatkowaliśmy w roku budżetowym 2022 co pozwoliło na wypracowanie wolnych 

środków, które były jednym ze źródeł finansowania tych wydatków w roku budżetowym 

2023 i finansowanie deficytu planowanego w roku budżetowym 2023.  

Radny Jerzy Chudy zapytał co było przyczyna niewykonania budżetu w wydatkach 

majątkowych.  

Pani Skarbnik wyjaśniła, że wynika to z realizacji harmonogramu inwestycji. 1 430 000,00 

zł nie zostało wydatkowane z planowanych zadań inwestycyjnych. 1 000 000,00 zł to 

pierwsze płatności z Polskiego Ładu gdzie pierwsza płatność w miesiącu grudniu 2022 była 

przewidziana do 20% wartości posztrgowych zadań, natomiast wykonawcy nie złożyli faktur 

do wysokości tych 20 % stąd tez te płatności przeszły na druga i trzecia płatność w roku 2023. 

Pozostałe środki to niewykonanie w zawiązku z przesunięciem harmonogramu czy tez 

oszczędności posztargowych e- geodezja i z tych zadań rocznych bieżących realizowanych w 

dziale 600 Transport i łączność, w dziale 700 gospodarka mieszkaniowa. Planowane na 

ewentualne w trakcie roku nieprzewidziane regulacje stanów prawnych nieruchomości, który 

wymagały by wykupu ewentualnie tych nieruchomości to takie wydatki są planowane jeżeli 

w trakcie roku budżetowego, regulacje tych stanów prawnych nie wynika obowiązek tych 

nieruchomości to w takiej sytuacji te środki są niewykorzystane i w planie wynikają jako 

niewykonane. 

Radny Jerzy Chudy powiedział, że zgadza się to co powiedziała Pani Skarbnik, ale przy 

tworzeniu budżetu w roku ubiegłym Komisja Infrastruktury wnioskowała o kilka poprawek 

min. o stypendia dla uczniów oraz położenie nawierzchni na drodze powiatowej Moszyny – 

Wysoki Duże.  

Pan Starosta wyjaśnił, że takie zadanie do budżetu nie było wpisane. Dyskusja była w tym 

temacie i to potwierdzam. Miało być to zadnie remontowe. Nie można dotrzeć do 

dokumentacji potwierdzającej, że tam zostały wykonane roboty drogowe aby można było 

położyć na to asfalt. Nikt nie potrafił z żadnych komórek organizacyjnych starostwa ani 

Zarządu Dróg Powiatowych dać dokumentacji, że podłoże do położenia asfaltu zostało tam 

wykonane. W związku z tym trudno podejmować decyzje i kłaść dywan asfaltowy na który 

nie ma żadnej dokumentacji. To było głównym powodem do tego, że to zadnie nie zostało 
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wykonane. Jeżeli radny wskaże gdzie trzeba szukać tej dokumentacji dotyczącej wykonania 

tej części inwestycji jeżeli chodzi o samo podłoże to do tematu wrócimy. 

Radny Jerzy Chudy zapytał na jakiej podstawie położono nawierzchnię na drodze Łukawica 

– Wagnerówka lub na drodze Czajków Północy – Kolonia Wiązownica Mała.  

Dalszej dyskusji nie podjęto.  

Radny Adam Kowal – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

poinformował, iż komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 25/23.  

Pan Mariusz Zyngier – Przewodniczący Komisji Oświaty, Wychowania, Kultury, 

Sportu  i Turystyki poinformował, iż komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 25/23. 

Pani Jolanta Wójtowicz – Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej i 

Polityki Prorodzinnej poinformowała, iż komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 25/23.  

 

Pan Zbigniew Bąk – Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Rolnictwa i Promocji 

Powiatu poinformował, iż komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 25/23.  

 

Radna Anna Kosowicz - Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

poinformowała, iż komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 25/23.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2022 rok – projekt 25/23.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Stanisław Batóg, Janusz Bąk, Zbigniew Bąk, Leszek Guzal, Anna Kosowicz, Adam Kowal, 

Anna Niziałek, Grzegorz Rajca, Krystyna Semrau, Adam Siekierski, Stanisław Walczyk, 

Zbigniew Wiącek, Jolanta Wójtowicz, Romuald Zgrzywa, Mariusz Zyngier, Józef Żółciak 

PRZECIW (1) 

Jerzy Chudy 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Andrzej Kruzel, Michał Skotnicki 

 

/Uchwała Nr LVIII/28/23 Rady Powiatu w Staszowie w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2022 rok, stanowi załącznik nr 

5 do niniejszego protokołu/ 
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Ad.8 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu 

w Staszowie – projekt 26/23. 

 

Radna Anna Niziałek – Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej poinformowała, że Komisja 

Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 12 maja br. przy pełnym składzie wypracował wniosek 

o udzieleniu absolutorium. Pani Przewodnicząca odczytała Uchwałę Nr 63/2023 VI Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 23 maja 2023 roku 

w sprawie opinii o wniosku komisji rewizyjnej w sprawie absolutorium oraz projekt uchwały 

w sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu w Staszowie.  

Radny Jerzy Chudy zapytał czy Komisja Rewizyjna zbadała ile zostało podjętych uchwał 

przez Radę Powiatu w Staszowie, ile uchwał zostało zrealizowanych, ile uchwał jest w trakcie 

realizacji i ile uchwał nie podjęto do realizacji.  

Pani Anna Niziałek odpowiadając na pytanie powiedziała, że Komisja Rewizyjna na 

posiedzeniu w dniu 12 maja skupiła się na sprawozdaniach, które są brane pod uwagę przy 

sporządzeniu wniosku o udzielenie absolutorium  i to są te informacje, które przedstawiła 

Pani Skarbnik.  

Dalszej dyskusji nie podjęto. 

 

Radny Adam Kowal – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

poinformował, iż komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 26/23.  

 

Pani Jolanta Wójtowicz – Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej 

i Polityki Prorodzinnej poinformowała, iż komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 26/23.  

 

Pan Zbigniew Bąk – Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Rolnictwa i Promocji 

Powiatu poinformował, iż komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 26/23.  

 

Radna Anna Kosowicz - Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

poinformowała, iż komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 26/23.  

Pan Mariusz Zyngier – Przewodniczący Komisji Oświaty, Wychowania, Kultury, 

Sportu  i Turystyki poinformował, iż komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 26/23. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu w 

Staszowie – projekt 26/23.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Stanisław Batóg, Janusz Bąk, Zbigniew Bąk, Leszek Guzal, Anna Kosowicz, Adam Kowal, 

Anna Niziałek, Grzegorz Rajca, Krystyna Semrau, Adam Siekierski, Stanisław Walczyk, 

Zbigniew Wiącek, Jolanta Wójtowicz, Romuald Zgrzywa, Mariusz Zyngier, Józef Żółciak 

PRZECIW (1) 

Jerzy Chudy 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Andrzej Kruzel, Michał Skotnicki 

/Uchwała Nr LVIII/29/23 Rady Powiatu w Staszowie w sprawie absolutorium dla Zarządu 

Powiatu w Staszowie, stanowi załącznik nr 6 do niniejszego projektu/ 

 

Pan Starosta powiedział, że w imieniu Zarządu Powiatu chciałby gorąco podziękować 

Wysokiej Radzie za udzielenie votum zaufania dla Zarządu jak również za udzielone 

absolutorium dla Zarządu. Pan Starosta podziękował w imieniu Zarządu Pani Skarbnik za jej 

profesjonalne, fachowe oddanie jeżeli chodzi o całą gospodarkę finansową.  

 

Pani Skarbnik podziękowała wszystkim, którzy przyczynili się do realizacji budżetu za rok 

2022.  

 

Pan Przewodniczący ogłosił 15 minutową przerwę w obradach. 

Ad.9 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie zatwierdzenia rocznego 

sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki 

Zdrowotnej w Staszowie za 2022 rok - projekt 38/23. 

Pan Ryszard Stachura – Naczelnik Wydziału Spraw Obywatelskich i Zarządzania 

Kryzysowego powiedział, że projekt uchwały dotyczy zatwierdzenia rocznego sprawozdania 

finansowego Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Staszowie 

za rok 2022. W ustawowo przewidzianym terminie dyrektor szpitala w Staszowie przedłożył 

do zatwierdzenia Radzie Powiatu roczne sprawozdanie finansowe Samodzielnego 

Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Staszowie za rok 2022. Integralną część 

tej uchwały stanowi opinia i raport z badania sprawozdania finansowego za rok 2022. 

Radni nie zgłaszali uwag do niniejszego projektu. 

 

Pani Jolanta Wójtowicz – Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej 

i Polityki Prorodzinnej poinformowała, iż komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 38/23.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie zatwierdzenia rocznego 

sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki 
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Zdrowotnej w Staszowie za 2022 rok - projekt 38/23. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Stanisław Batóg, Janusz Bąk, Zbigniew Bąk, Jerzy Chudy, Leszek Guzal, Anna Kosowicz, 

Adam Kowal, Andrzej Kruzel, Anna Niziałek, Grzegorz Rajca, Krystyna Semrau, Adam 

Siekierski, Michał Skotnicki, Stanisław Walczyk, Zbigniew Wiącek, Jolanta Wójtowicz, 

Romuald Zgrzywa, Mariusz Zyngier, Józef Żółciak 

 

/Uchwała Nr LVIII/30/23 Rady Powiatu w Staszowie w sprawie zatwierdzenia rocznego 

sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki 

Zdrowotnej w Staszowie za 2023 rok, stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu/ 

Ad.10 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno - 

finansowej Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Staszowie - 

projekt 39/23. 

 

Pan Ryszard Stachura poinformował, że raport o sytuacji ekonomiczno - finansowej 

Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Staszowie został 

przekazany do oceny podmiotowi tworzącemu prze dyrektora szpitala jednostki w terminie 

określonym w art. 53 a ust. 1 ustawy o działalności leczniczej. Projekt uchwała zakłada 

dokonanie oceny sytuacji ekonomiczno – finansowej SPZZOZ w Staszowie zgodnie z 

załącznikiem do niniejszej uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag do niniejszego projektu. 

Pani Jolanta Wójtowicz – Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej 

i Polityki Prorodzinnej poinformowała, iż komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 39/23.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno - 

finansowej Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Staszowie - 

projekt 39/23.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Stanisław Batóg, Zbigniew Bąk, Jerzy Chudy, Leszek Guzal, Anna Kosowicz, Adam Kowal, 
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Andrzej Kruzel, Anna Niziałek, Grzegorz Rajca, Krystyna Semrau, Adam Siekierski, Michał 

Skotnicki, Zbigniew Wiącek, Jolanta Wójtowicz, Romuald Zgrzywa, Mariusz Zyngier, Józef 

Żółciak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Janusz Bąk 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Walczyk 

/Uchwała Nr LVIII/31/23 Rady Powiatu w Staszowie w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno - 

finansowej Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Staszowie, 

stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu/ 

Ad.11 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie przez Samodzielny Publiczny Zespół Zakładów Opieki Zdrowotnej 

w Staszowie lokalu użytkowego - projekt 40/23. 

Pan Ryszard Stachura  poinformował, że w dniu 16 maja 2023 r. Dyrektor SPZZOZ 

w Staszowie złożył wniosek, w którym zwrócił się z prośbą o wyrażenie zgody na  

wydzierżawienie lokalu użytkowego o powierzchni - 67 m
2
 zlokalizowanego 

w  Samodzielnym Publicznym Zespole Zakładów Opieki Zdrowotnej  w Staszowie przy ulicy 

11 listopada 78, z przeznaczeniem na pomieszczenie  do przechowywania zwłok, w trybie 

bezprzetargowym. Na podstawie art. 54 ustawy z dnia 15 kwietnia 2011 r. o działalności 

leczniczej (t.j. Dz.U.  z 2022 r. poz. 633 z późn. zm.) oraz § 3 ust. 4 i  § 4 ust. 2 Uchwały Nr 

XVII/90/2015 Rady Powiatu w Staszowie z dnia 18 listopada 2015 r. w sprawie określania 

zasad zbycia, oddania w dzierżawę, najem, użytkowanie oraz użyczenie aktywów trwałych  

Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej  w Staszowie, dla którego 

Powiat Staszowski jest podmiotem tworzącym, Rada Powiatu w Staszowie  wyraża zgodę  

na wydzierżawienie lokalu jak również może udzielić zgody na odstąpienie od wymogu 

przeprowadzenia przetargu. Wymieniony w uchwale lokal jest czasowo zbędny dla potrzeb 

SPZZOZ  w Staszowie. Dotychczasowym dzierżawcą lokalu przy ul. 11 listopada była Pani 

Sabina Wawryk prowadząca działalność gospodarczą pod nazwą Zakład Usług 

Pogrzebowych „Syjon”. Według opinii dyrektora SPZZOZ w Staszowie wyrażonej w piśmie 

z dnia 16 maja 2023 r.  kontynuacja umowy dzierżawy przedmiotowego lokalu jest zasadna, 

ponieważ w/w podmiot spełnia wymagania formalne i prawne a w trakcie trwania umowy nie 

stwierdzono nieprawidłowości. Kontynuacja umowy dzierżawy daje wymierne korzyści 

szpitalowi, ponieważ szpital jest zobligowany do nieodpłatnego przechowywania zwłok nie 

dłużej niż 72 godziny. Wobec powyższego po dokonaniu analizy wniosku o zgodę na 

wydzierżawienie lokalu użytkowego przedłożonego przez Dyrektora SPZZOZ podjęcie 

uchwały jest zasadne.  

Radny Michał Skotnicki zapytał jaki to podmiot.  
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Pan Naczelnik odpowiadając na pytanie powiedział, że dotychczasowym dzierżawca lokalu 

przy ul. 11 Listopada była Pani Sabina Wawryk prowadząca działalność gospodarczą pod 

nazwą Zakład usług pogrzebowych Syjon.  

 

Pani Jolanta Wójtowicz – Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej 

i Polityki Prorodzinnej poinformowała, iż komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 40/23.  

 

Pan Zbigniew Bąk – Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Rolnictwa i Promocji 

Powiatu poinformował, iż komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 40/23.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie przez Samodzielny Publiczny Zespół Zakładów Opieki Zdrowotnej w 

Staszowie lokalu użytkowego - projekt 40/23.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Stanisław Batóg, Janusz Bąk, Zbigniew Bąk, Jerzy Chudy, Leszek Guzal, Anna Kosowicz, 

Adam Kowal, Andrzej Kruzel, Anna Niziałek, Grzegorz Rajca, Krystyna Semrau, Adam 

Siekierski, Michał Skotnicki, Stanisław Walczyk, Zbigniew Wiącek, Jolanta Wójtowicz, 

Romuald Zgrzywa, Mariusz Zyngier, Józef Żółciak 

 

/Uchwała Nr LVIII/33/23 Rady Powiatu w Staszowie w sprawie wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie przez Samodzielny Publiczny Zespół Zakładów Opieki Zdrowotnej w 

Staszowie lokalu użytkowego, stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu/ 

Ad.12 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie wyboru przedstawicieli Rady 

Powiatu w Staszowie do Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów 

Opieki Zdrowotnej w Staszowie - projekt 44/23. 

Pan Ryszard Stachura przekazał, że na podstawie art. 48 ust. 1 ustawy z dnia 15 kwietnia 

2011 r. o działalności leczniczej, w podmiocie leczniczym niebędącym przedsiębiorcą działa 

Rada Społeczna, która jest organem: 

1) inicjującym i opiniodawczym podmiotu tworzącego, 

2) doradczym kierownika. 

Do kompetencji Rady Powiatu, jako podmiotu tworzącego dla Samodzielnego Publicznego 

Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Staszowie należy podejmowanie uchwał w sprawie 

powołania lub odwołania Rady Społecznej SPZZOZ.   

Zgodnie z art. 48 ust 6 pkt 2 lit b tiret 2 ustawy z dnia 15 kwietnia 2011 roku o działalności 

leczniczej, w skład Rady Społecznej wchodzą m. in.: przedstawiciele wybrani przez 
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odpowiednio: radę gminy lub radę powiatu – w liczbie określonej przez podmiot tworzący, 

albo przez sejmik województwa – w liczbie nieprzekraczającej 15 osób, albo przez podmiot 

tworzący podmiot leczniczy niebędący przedsiębiorcą o ogólnokrajowym lub 

ponadwojewódzkim obszarze działania – w liczbie nieprzekraczającej 15 osób, w tym po 

jednym przedstawicielu Naczelnej Rady Lekarskiej i Naczelnej Rady Pielęgniarek 

i Położnych. 

W związku z upływem kadencji działalności Rady Społecznej SPZZOZ w Staszowie,  

oraz obowiązkiem powołania nowej Rady Społecznej, wynikającym z art. 48 ust 1 ustawy 

z dnia 15 kwietnia 2011 roku o działalności leczniczej, Rada Powiatu powołuje Radę 

Społeczną SPZZOZ w Staszowie na kolejny okres. 

Zgodnie z § 17 ust 1 Statutu SPZZOZ w Staszowie, kadencja Rady Społecznej SPZZOZ  

w Staszowie trwa 4 lata licząc od daty powołania jej przez Radę Powiatu w Staszowie. 

Zarząd Powiatu zaproponował aby w Radzie Społecznej SPZZOZ Radę Powiatu w Staszowie 

reprezentowali:  

1. Pan Grzegorz Rajca – Przewodniczący Rady Powiatu w Staszowie. 

2. Pan Leszek Guzal  - Wicestarosta. 

 

Radni nie zgłaszali uwag do niniejszego projektu. 

 

Pani Jolanta Wójtowicz – Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej 

i Polityki Prorodzinnej poinformowała, iż komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 44/23.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie wyboru przedstawicieli Rady 

Powiatu w Staszowie do Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów 

Opieki Zdrowotnej w Staszowie - projekt 44/23.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Batóg, Janusz Bąk, Zbigniew Bąk, Anna Kosowicz, Adam Kowal, Anna Niziałek, 

Krystyna Semrau, Adam Siekierski, Michał Skotnicki, Zbigniew Wiącek, Jolanta Wójtowicz, 

Romuald Zgrzywa, Mariusz Zyngier, Józef Żółciak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Jerzy Chudy, Leszek Guzal, Andrzej Kruzel, Grzegorz Rajca 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Walczyk 

/Uchwała Nr LVIII/33/23 Rady Powiatu w Staszowie w sprawie wyboru przedstawicieli Rady 

Powiatu w Staszowie do Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów 

Opieki Zdrowotnej w Staszowie, stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu/ 
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Ad.13 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie zmiany Uchwały Nr LIII/5/23 Rady 

Powiatu w Staszowie z dnia 24 marca 2023 r. w sprawie określenia zadań finansowanych ze 

środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2023 roku - 

projekt 43/23. 

 

Pan Ryszard Stachura poinformował, że zgodnie z art. 48 ust. 1 pkt 1 Ustawy z dnia 

27.08.1997 r. o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób 

niepełnosprawnych, środki PFRON są przekazywane przez Prezesa Zarządu Funduszu, 

samorządowi powiatowemu na realizację określonych zadań lub rodzaju zadań, na 

wyodrębniony rachunek bankowy – według algorytmu. 

Na podstawie art. 35a ust. 3 powyższej ustawy,  Rada Powiatu w formie uchwały określa 

zadania, na które przeznacza środki określone w art. 48 ust. 1 pkt 1 ustawy. 

W dniu  24.03.2023 r. Rada Powiatu w Staszowie, na podstawie Uchwały nr LIII/5/23, 

określiła zadania finansowane ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w 2023 roku oraz planowane wydatki w poszczególnych zadaniach. 

Projekt uchwały przewiduje zmianę planu wydatków PFRON na rok bieżący, 

w celu efektywnego  wykorzystania środków przyznanych przez  Fundusz dla Powiatu 

Staszowskiego w 2023 roku, tj.  : 

1) przeniesienie środków  w kwocie 50.000,00 zł z dwóch zadań dotyczących rehabilitacji 

zawodowej, w związku z małą ilością złożonych wniosków w ramach form pomocy 

wskazanych w uchwale, na zadania dotyczące rehabilitacji społecznej osób 

niepełnosprawnych realizowane przez Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie 

w Staszowie, 

2) przeniesienie środków pomiędzy zadaniami realizowanymi merytorycznie przez 

Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Staszowie, zgodnie z wnioskiem Dyrektora 

PCPR w Staszowie określonym w piśmie nr PCPR.III.032.2.24.2023.ZUW z dnia 

05.06.2023r. oraz wprowadzenie do działu rehabilitacja społeczna środków finansowych, 

o których mowa w pkt 1. 

Projekt uchwały podlega opinii Powiatowej Społecznej Rady ds. Osób Niepełnosprawnych  

przy Staroście Staszowskim. 

 

Radni nie zgłaszali uwag do niniejszego projektu. 

 

Pani Jolanta Wójtowicz – Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej 

i Polityki Prorodzinnej poinformowała, iż komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 44/23.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie zmiany Uchwały Nr LIII/5/23 Rady 

Powiatu w Staszowie z dnia 24 marca 2023 r. w sprawie określenia zadań finansowanych ze 

środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2023 roku - 

projekt 43/23.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Stanisław Batóg, Janusz Bąk, Zbigniew Bąk, Jerzy Chudy, Leszek Guzal, Anna Kosowicz, 

Adam Kowal, Andrzej Kruzel, Anna Niziałek, Grzegorz Rajca, Krystyna Semrau, Adam 

Siekierski, Michał Skotnicki, Stanisław Walczyk, Zbigniew Wiącek, Jolanta Wójtowicz, 

Romuald Zgrzywa, Mariusz Zyngier, Józef Żółciak 

 

/Uchwała Nr LVIII/34/23 Rady Powiatu w Staszowie w sprawie zmiany Uchwały Nr LIII/5/23 

Rady Powiatu w Staszowie z dnia 24 marca 2023 r. w sprawie określenia zadań 

finansowanych ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 

2023 roku, stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu/ 

Ad.14 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Gminie Bogoria - projekt 30/23. 

 

Pan Ryszard Stachura poinformował, że udziela się z budżetu Powiatu Staszowskiego 

pomocy finansowej Gminie Bogoria z przeznaczeniem na utrzymanie gotowości bojowej 

jednostki Ochotniczej Straży Pożarnej w Jurkowicach w kwocie w wysokości 7.000 złotych 

na zakup sprzętu i wyposażenia (zakup przyczepy). 

Radni nie zgłaszali uwag do niniejszego projektu. 

 

Pan Zbigniew Bąk – Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Rolnictwa i Promocji 

Powiatu poinformował, iż komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 30/23.  

 

Radny Adam Kowal – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

poinformował, iż komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 30/23.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Gminie Bogoria - projekt 30/23.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Stanisław Batóg, Janusz Bąk, Zbigniew Bąk, Jerzy Chudy, Leszek Guzal, Anna Kosowicz, 

Adam Kowal, Andrzej Kruzel, Anna Niziałek, Grzegorz Rajca, Krystyna Semrau, Adam 

Siekierski, Michał Skotnicki, Stanisław Walczyk, Zbigniew Wiącek, Jolanta Wójtowicz, 
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Romuald Zgrzywa, Mariusz Zyngier, Józef Żółciak 

 

/Uchwała Nr LVIII/35/23 Rady Powiatu w Staszowie w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Gminie Bogoria, stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu/ 

Ad.15 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Gminie Łubnice - projekt 31/23 po zmianach.  

 

Pan Ryszard Stachura poinformował, że udziela się z budżetu Powiatu Staszowskiego 

pomocy finansowej Gminie Łubnice z przeznaczeniem na utrzymanie gotowości bojowej 

jednostki Ochotniczej Straży Pożarnej w formie dotacji. Środki finansowe określone 

w uchwale zostaną przeznaczone na utrzymanie gotowości bojowej jednostki Ochotniczej 

Straży Pożarnej w Słupcu w kwocie 7.000 zł – zakup samochodu ratowniczo-gaśniczego. 

Radni nie zgłaszali uwag do niniejszego projektu. 

 

Pan Zbigniew Bąk – Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Rolnictwa i Promocji 

Powiatu poinformował, iż komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 31/23 – po zmianach.  

 

Radny Adam Kowal – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

poinformował, iż komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 31/23 – po zmianach.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Gminie Łubnice - projekt 31/23 po zmianach.   

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Stanisław Batóg, Janusz Bąk, Zbigniew Bąk, Jerzy Chudy, Leszek Guzal, Anna Kosowicz, 

Adam Kowal, Andrzej Kruzel, Anna Niziałek, Grzegorz Rajca, Krystyna Semrau, Adam 

Siekierski, Michał Skotnicki, Stanisław Walczyk, Zbigniew Wiącek, Jolanta Wójtowicz, 

Romuald Zgrzywa, Mariusz Zyngier, Józef Żółciak 

 

/Uchwała Nr LVIII/36/23 Rady Powiatu w Staszowie w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Gminie Łubnice, stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu/ 

Ad.16 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Gminie Oleśnica - projekt 32/23. 
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Pan Ryszard Stachura poinformował, że udziela się z budżetu Powiatu Staszowskiego 

pomocy finansowej Gminie Oleśnica z przeznaczeniem na utrzymanie gotowości bojowej 

jednostki Ochotniczej Straży Pożarnej w formie dotacji. Środki finansowe określone 

w uchwale zostaną przeznaczone na utrzymanie gotowości bojowej jednostki Ochotniczej 

Straży Pożarnej w Oleśnicy w kwocie 7.000 zł – dofinansowanie zakupu samochodu 

pożarniczego. 

Radni nie zgłaszali uwag do niniejszego projektu. 

 

Pan Zbigniew Bąk – Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Rolnictwa i Promocji 

Powiatu poinformował, iż komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 32/23.  

 

Radny Adam Kowal – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

poinformował, iż komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 32/23.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Gminie Oleśnica - projekt 32/23.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Stanisław Batóg, Janusz Bąk, Zbigniew Bąk, Jerzy Chudy, Leszek Guzal, Anna Kosowicz, 

Adam Kowal, Andrzej Kruzel, Anna Niziałek, Grzegorz Rajca, Krystyna Semrau, Adam 

Siekierski, Michał Skotnicki, Stanisław Walczyk, Zbigniew Wiącek, Jolanta Wójtowicz, 

Romuald Zgrzywa, Mariusz Zyngier, Józef Żółciak 

 

/Uchwała Nr LVIII/37/23 Rady Powiatu w Staszowie w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Gminie Oleśnica, stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu/ 

Ad.17 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Gminie Osiek - projekt 33/23. 

 

Pan Ryszard Stachura poinformował, że udziela się z budżetu Powiatu Staszowskiego 

pomocy finansowej Gminie Osiek z przeznaczeniem na utrzymanie gotowości bojowej 

jednostek Ochotniczej Straży Pożarnej w formie dotacji. Środki finansowe określone 

w uchwale zostaną przeznaczone na utrzymanie gotowości bojowej jednostek Ochotniczej 

Straży Pożarnej: OSP w Suchowoli w kwocie 5.000 zł – zakup sprzętu i wyposażenia; OSP 

w Szwagrowie w kwocie 2.000 zł – zakup sprzętu i wyposażenia. 

Radni nie zgłaszali uwag do niniejszego projektu. 



21 

 

 

Pan Zbigniew Bąk – Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Rolnictwa i Promocji 

Powiatu poinformował, iż komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 33/23.  

 

Radny Adam Kowal – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

poinformował, iż komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 33/23.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Gminie Osiek - projekt 33/23.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Stanisław Batóg, Janusz Bąk, Zbigniew Bąk, Jerzy Chudy, Leszek Guzal, Anna Kosowicz, 

Adam Kowal, Andrzej Kruzel, Anna Niziałek, Grzegorz Rajca, Krystyna Semrau, Adam 

Siekierski, Michał Skotnicki, Stanisław Walczyk, Zbigniew Wiącek, Jolanta Wójtowicz, 

Romuald Zgrzywa, Mariusz Zyngier, Józef Żółciak 

 

/Uchwała Nr LVIII/38/23 Rady Powiatu w Staszowie w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Gminie Osiek, stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu/ 

Ad.18 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Gminie Połaniec - projekt 34/23. 

 

Pan Ryszard Stachura poinformował, że udziela się z budżetu Powiatu Staszowskiego 

pomocy finansowej Gminie Połaniec z przeznaczeniem na utrzymanie gotowości bojowej 

jednostek Ochotniczej Straży Pożarnej w formie dotacji. Środki finansowe określone 

w uchwale zostaną przeznaczone na utrzymanie gotowości bojowej jednostek Ochotniczej 

Straży Pożarnej: OSP w Rybitwach w kwocie 775 zł – zakup sprzętu, wyposażenia 

i umundurowania; OSP w Rudnikach w kwocie 775 zł – zakup sprzętu, wyposażenia 

i umundurowania; OSP w Turski Małym w kwocie 775 zł – zakup sprzętu, wyposażenia 

i umundurowania; OSP w Połańcu w kwocie 775 zł – zakup sprzętu, wyposażenia 

i umundurowania; OSP w Okrągłej w kwocie 775 zł – zakup sprzętu, wyposażenia 

i umundurowania; OSP w Ruszczy w kwocie 775 zł – zakup sprzętu, wyposażenia 

i umundurowania OSP w Zrębinie w kwocie 775 zł – zakup sprzętu, wyposażenia 

i umundurowania; OSP w Zdzieciach Starych w kwocie 775 zł – zakup sprzętu, wyposażenia 

i umundurowania; OSP w Maśniku w kwocie 800 zł – zakup sprzętu, wyposażenia 

i umundurowania;. 

Radni nie zgłaszali uwag do niniejszego projektu. 



22 

 

 

Pan Zbigniew Bąk – Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Rolnictwa i Promocji 

Powiatu poinformował, iż komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 34/23.  

 

Radny Adam Kowal – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

poinformował, iż komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 34/23.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Gminie Połaniec - projekt 34/23. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Stanisław Batóg, Janusz Bąk, Zbigniew Bąk, Jerzy Chudy, Leszek Guzal, Anna Kosowicz, 

Adam Kowal, Andrzej Kruzel, Anna Niziałek, Grzegorz Rajca, Krystyna Semrau, Adam 

Siekierski, Michał Skotnicki, Stanisław Walczyk, Zbigniew Wiącek, Jolanta Wójtowicz, 

Romuald Zgrzywa, Mariusz Zyngier, Józef Żółciak 

 

/Uchwała Nr LVIII/39/23 Rady Powiatu w Staszowie w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Gminie Połaniec, stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu/ 

Ad.19 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Gminie Rytwiany - projekt 35/23. 

 

Pan Ryszard Stachura poinformował, że udziela się z budżetu Powiatu Staszowskiego 

pomocy finansowej Gminie Rytwiany z przeznaczeniem na utrzymanie gotowości bojowej 

jednostek Ochotniczej Straży Pożarnej w formie dotacji. Środki finansowe określone 

w uchwale zostaną przeznaczone na utrzymanie gotowości bojowej jednostek Ochotniczej 

Straży Pożarnej: OSP w Rytwianach w kwocie 3.000 zł – zakup sprzętu i wyposażenia; OSP 

w Szczece w kwocie 2.000 zł – zakup sprzętu i wyposażenia; OSP w Święcicy w kwocie 

2.000 zł – zakup sprzętu i wyposażenia 

Radni nie zgłaszali uwag do niniejszego projektu. 

 

Pan Zbigniew Bąk – Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Rolnictwa i Promocji 

Powiatu poinformował, iż komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 35/23.  

 

Radny Adam Kowal – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

poinformował, iż komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 35/23.  
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Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Gminie Rytwiany - projekt 35/23..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Stanisław Batóg, Janusz Bąk, Zbigniew Bąk, Jerzy Chudy, Leszek Guzal, Anna Kosowicz, 

Adam Kowal, Andrzej Kruzel, Anna Niziałek, Grzegorz Rajca, Krystyna Semrau, Adam 

Siekierski, Michał Skotnicki, Stanisław Walczyk, Zbigniew Wiącek, Jolanta Wójtowicz, 

Romuald Zgrzywa, Mariusz Zyngier, Józef Żółciak 

 

/Uchwała Nr LVIII/40/23 Rady Powiatu w Staszowie w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Gminie Rytwiany, stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu/ 

Ad.20 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Gminie Staszów - projekt 36/23. 

Pan Ryszard Stachura poinformował, że udziela się z budżetu Powiatu Staszowskiego 

pomocy finansowej Gminie Staszów z przeznaczeniem na utrzymanie gotowości bojowej 

jednostek Ochotniczej Straży Pożarnej w formie dotacji. Środki finansowe określone 

w uchwale zostaną przeznaczone na utrzymanie gotowości bojowej jednostek Ochotniczej 

Straży Pożarnej: OSP w Wiązownicy Dużej w kwocie 7.000 zł – remont budynku strażnicy. 

Radny Andrzej Kruzel powiedział, że rozpatrzony został wniosek jednostki z Wiązownicy 

Dużej, jednak składany był jeszcze wniosek z OSP Koniemłoty, która to jednostka zakupuje 

samochód, jednak Koniemłoty nie dostały dotacji a dostała jednostka z OSP Wiązownicy na 

remont strażnicy. Radny poprosił o wyjaśnienia w tym temacie. 

Pan Starosta powiedział, że Zarząd Powiatu podjął taką decyzję aby przyznać środki 

finansowe na jednostkę w Wiązownicy Dużej. Jednostka w Wiązownicy Dużej miała 

otrzymać w 2021 roku środki finansowe ale ze względu na to, że w tym czasie w tym samym 

roku jednostka w Smerdynie otrzymała samochód podjęto decyzję, że rezygnuje się z 

finansowania tej jednostki w roku 2021 na poczet jednostki w Smerdynie a w następnym roku 

ta jednostka te środki otrzyma. Jednostka ta przez pięcioletnią kadencję nie otrzymywała 

żadnego wsparcia finansowego z powiatu.  

Radny Andrzej Kruzel powiedział, że ta argumentacja do niego nie trafia. Zakup 

samochodu bojowego na podwyższenie gotowości bojowej jest rzeczą priorytetową. Remont 

jeśli nawet był obiecany to nie wiem komu i na jakiej podstawie ktoś komuś obiecuje. 
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Jednostka została zostawiona sama sobie, próbuje znaleźć środki jak może, my tutaj lokalnie 

powinniśmy się wspierać.  

Pan Przewodniczący powiedział, że połowa kwoty do tej sytuacji wyjściowej na zakup 

samochodu pochodzi z NFOŚ.  

 

Radny Andrzej Kruzel powiedział, że jest potrzeba wzmocnienia gotowości bojowej. 

Jednostka z OSP Koniemłoty jest jedną z wiodących jednostek bojowych.  

 

Pan Przewodniczący dodał, że w roku bieżącym do jednostek OSP z powiatu staszowskiego  

trafią cztery nowe samochody bojowe.  

 

Dalszej dyskusji nie podjęto.  

 

Pan Zbigniew Bąk – Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Rolnictwa i Promocji 

Powiatu poinformował, iż komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 36/23.  

 

Radny Adam Kowal – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

poinformował, iż komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 36/23.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Gminie Staszów - projekt 36/23.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Batóg, Janusz Bąk, Zbigniew Bąk, Jerzy Chudy, Leszek Guzal, Anna Kosowicz, 

Adam Kowal, Anna Niziałek, Grzegorz Rajca, Krystyna Semrau, Stanisław Walczyk, 

Zbigniew Wiącek, Jolanta Wójtowicz, Mariusz Zyngier, Józef Żółciak 

PRZECIW (1) 

Andrzej Kruzel 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Adam Siekierski, Michał Skotnicki, Romuald Zgrzywa 

 

/Uchwała Nr LVIII/41/23 Rady Powiatu w Staszowie w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Gminie Staszów, stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu/ 

Ad.21 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Gminie Szydłów - projekt 37/23. 
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Pan Ryszard Stachura poinformował, że udziela się z budżetu Powiatu Staszowskiego 

pomocy finansowej Gminie Szydłów w wysokości 7.000 złotych z przeznaczeniem na 

utrzymanie gotowości bojowej jednostek Ochotniczej Straży Pożarnej w formie dotacji. 

Środki finansowe określone w uchwale zostaną przeznaczone na utrzymanie gotowości 

bojowej jednostek Ochotniczej Straży Pożarnej: OSP w Grabkach Dużych w kwocie 3.500 zł 

– zakup sprzętu i wyposażenia; OSP w Osówce w kwocie 3.500 zł – zakup sprzętu 

i wyposażenia. 

Radni nie zgłaszali uwag do niniejszego projektu. 

 

Pan Zbigniew Bąk – Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Rolnictwa i Promocji 

Powiatu poinformował, iż komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 37/23.  

 

Radny Adam Kowal – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

poinformował, iż komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 37/23.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Gminie Szydłów - projekt 37/23.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Stanisław Batóg, Janusz Bąk, Zbigniew Bąk, Jerzy Chudy, Leszek Guzal, Anna Kosowicz, 

Adam Kowal, Andrzej Kruzel, Anna Niziałek, Grzegorz Rajca, Krystyna Semrau, Adam 

Siekierski, Michał Skotnicki, Stanisław Walczyk, Zbigniew Wiącek, Jolanta Wójtowicz, 

Romuald Zgrzywa, Mariusz Zyngier, Józef Żółciak 

 

/Uchwała Nr LVIII/42/23 Rady Powiatu w Staszowie w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Gminie Szydłów, stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu/ 

Ad.22 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu na lata 2023-2028 - projekt 41/23 trzecia zmiana. 

Pani Jolanta Piotrowska – Skarbnik Powiatu poinformowała, że zmiany w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej wynikają ze zmian w budżecie roku bieżącego oprócz tych zmian 

wynikających z decyzji Wojewody Świętokrzyskiego, czy pisemnie pisma z Ministerstwa 

Finansów w zakresie przyznanych środków funduszu pomocy na dodatkowe zadania 

związane z kształceniem, opieką nad dziećmi, będących obywatelami Ukrainy. Również 

wsparcie środków z PFRON w ramach wyrównania różnic między regionami. Porządkujemy 

również w dziale 600 stronę dochodową i dodatkową w zakresie przyznanych środków 
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Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg do wartości po przetargowych tych zadań w związku z 

podpisanymi aneksami do umów z Wojewodą Świętokrzyskim. To powoduje zmniejszenie 

strony dochodowej budżetu o kwotę 10.381,46 zł natomiast zwiększenie strony wydatkowej 

budżetu o kwotę 489.618,54 zł. To zwiększenie strony wydatkowej wynika z wprowadzenia 

w dziale 851 Ochrona Zdrowia środków na dofinansowanie zadania realizowanego przez 

Samodzielny Publiczny Zespół Zakładów opieki Zdrowotnej współfinansowanych ze 

środków w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego województwa świętokrzyskiego na 

lata 2014-2020. To jest zadanie poprawa efektywności energetycznej budynku użyteczności 

publicznej położonych na terenie SP ZOZ w Staszowie. To dofinansowanie tego zadania jest 

w wysokości 500.000,00 zł. Stąd też następuje pogłębienie deficytu. Bo środki te są środkami 

wolnymi jako pozostającymi, jako niewykorzystanymi z lat, z roku 2022. To są środki 

związane z uzyskaniem wpływów z ustawy Prawo Ochronie Środowiska. Po wprowadzonych 

zmianach, jeśli chodzi o wymogi wynikające z art. 242 i 243 ustawy o Finansach Publicznych 

są dopełnione zarówno w roku budżetowym 2023, jak i w latach następnych do roku 

budżetowego 2028. 

 

Radni nie zgłaszali uwag do niniejszego projektu. 

 

Radny Adam Kowal – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

poinformował, iż komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 41/23 trzecia zmiana.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu na lata 2023-2028 - projekt 41/23 trzecia zmiana.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Stanisław Batóg, Janusz Bąk, Jerzy Chudy, Leszek Guzal, Anna Kosowicz, Adam Kowal, 

Anna Niziałek, Grzegorz Rajca, Krystyna Semrau, Adam Siekierski, Michał Skotnicki, 

Stanisław Walczyk, Zbigniew Wiącek, Jolanta Wójtowicz, Romuald Zgrzywa, Mariusz 

Zyngier, Józef Żółciak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Kruzel 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Bąk 

 

/Uchwała Nr LVIII/43/23 Rady Powiatu w Staszowie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu na lata 2023-2028, stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu/ 
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Ad.23 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie zmian w budżecie na 2023 rok - 

projekt 42/23 trzecia zmiana. 

Pani Skarbnik powiedziała, że zmiany są niemal te same, co w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej. Różnica jest tylko taka, że Wieloletnia Prognoza Finansowa porządkuje po 

stronie dochodowej i wydatkowej te zmiany, które między sesjami Zarząd wprowadza w 

trybie art. 257 ustawy o Finansach Publicznych i po wprowadzonych zmianach. Jeśli chodzi o 

dochody, budżet na rok 2023 zamknął się nam kwotę 101065756,62 zł. Wydatki natomiast 

będą wynosiły po zmianie 114150368,05 zł. Przychody budżetu będą wynosiły 16084611,43 

zł i będą one finansowane środkami: kredyt długoterminowy planowany do zamknięcia to jest 

3473000 zł, wolne środki jako nadwyżka środków pieniężnych na rachunku bieżącym 

budżetu powiatu wynikające z pożyczek z lat ubiegłych 9642013,90 zł i niewykorzystane 

środki pieniężne na rachunku bieżącym budżetu wynikające z obliczenia dochodów 

i wydatków nimi finansowanych związane ze szczególnymi budżetu do niego ustawach oraz 

wynikające z rozliczenia środków określonych w art. 5 ust. 1 pkt 2 ustawy o Finansach 

publicznych i dotacji na realizację programu projektu w zadaniach finansowanych 

z bieżących środków w kwocie 2969597,51 zł. Oczywiście deficyt po zmianie będzie wynosił 

13084611,43 zł oraz różnica źródeł finansowania to jest oczywiście bo część, jeśli chodzi 

o kredyt i część, jeśli chodzi o wolne środki z art. 217 pkt 6 ustawy o Finansach Publicznych. 

Radny Michał Skotnicki zapytał czy całość tego kredytu, który zamierzamy zaciągnąć 

mamy przeznaczyć na pokrycie deficytu budżetowego. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że część będzie na finansowanie deficytu. Deficyt może być 

finansowany z kredytu tylko w zakresie wydatków majątkowych. 1 839 486,00 zł pozostałe 

środki to będzie na finansowanie wcześniej zaciągniętych zobowiązań, jeżeli dojdzie do 

zaciągnięcia tego kredytu.  

Radny Andrzej Kruzel powiedział, że mówiliśmy o nadwyżce operacyjnej 13 000 000,00 zł. 

W tej chwili mamy rok 2023 miesiąc czerwiec i ta informacja, że będzie brakowało musimy 

pokrywać  z kredytu to jak to się ma do tego co słyszeliśmy na przyjmowaniu raportu 

i sprawozdania za 2022 rok. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że deficyt mamy planowany na poziomie 13 084 611,43 zł 

delikatne środki pozostały niezaangażowane jeśli chodzi o wypracowane wolne środki z roku 

ubiegłego jeśli chodzi o środki związane z opłatami wynikającymi z ustawy prawo ochrony 

środowiska. Natomiast pozostałe wolne środki mamy już w 100% zaangażowane na 

finansowanie deficytu roku budżetowego 2023 te wypracowane z roku 2022. Natomiast 

przychody budżetu dla zrównoważenia budżetu wynoszą 16 084 611,43 zł czyli różnica 

miedzy  13 084 611,43 zł a 16 084 611,43 zł to 3 000 000,00 zł i to są rozchody budżetu czyli 

w części jest to na finasowanie tych rozchodów czyli wcześniej zaciągniętych spłat 

zobowiązań a w części na finasowanie zadań inwestycyjnych jeżeli chodzi o kredyt czyli te 

3 473 000,00 zł  
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Dalszej dyskusji nie podjęto.  

Radny Adam Kowal – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

poinformował, iż komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 41/23 trzecia zmiana.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie zmian w budżecie na 2023 rok - 

projekt 42/23 trzecia zmiana.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Stanisław Batóg, Janusz Bąk, Jerzy Chudy, Leszek Guzal, Anna Kosowicz, Adam Kowal, 

Anna Niziałek, Grzegorz Rajca, Krystyna Semrau, Adam Siekierski, Michał Skotnicki, 

Stanisław Walczyk, Zbigniew Wiącek, Jolanta Wójtowicz, Romuald Zgrzywa, Mariusz 

Zyngier, Józef Żółciak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Kruzel 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Bąk 

 

/Uchwała Nr LVIII/44/23 Rady Powiatu w Staszowie w sprawie zmian w budżecie na 2023 

rok, stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu/ 

Ad.24 

Sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu Staszowskiego w okresie między sesjami. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił radnym „Sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu 

Staszowskiego w  okresie między sesjami”, złożone przez Przewodniczącego Zarządu 

Powiatu w Staszowie. 

 

/Sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu Staszowskiego w okresie między sesjami, stanowi 

załącznik nr 22 do protokołu/ 

Ad.25 

Wnioski i oświadczenia radnych. 

Radny Andrzej Kruzel zwrócił się do Zarządu Powiatu z wnioskiem aby wrócić do wniosku 

który był składany przez OSP Koniemłoty i rozważenie możliwości wsparcia tej jednostki.  

 

Radny Mariusz Zyngier zapytał jaka kwotę brakuje do sfinansowania w pełni wozu 

bojowego dla jednostki OSP z miejscowości  Koniemłoty.  
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Radny Andrzej Kruzel powiedział, że wnioskowana kwota była w wysokości 7 000,00 zł 

i taką kwotę podtrzymujemy, byłoby niepoważnie ze strony jednostki wnioskować o wyższą 

kwotę, kwota która brakuje w tej chwili jest dużo wyższa.  

Radny Romuald Zgrzywa zwrócił się do Zarządu Powiatu w sprawie chodnika na ul. 

Krakowskiej w Staszowie i parkujących tam samochodów.  

Ad.26 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu w Staszowie podziękował 

zebranym za udział w LVIII Sesji Rady Powiatu w Staszowie i zamknął obrady. 

Na tym protokół zakończono.  

Przygotował(a): 

Agata Cepil  

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 

 
Szczegółowy zapis online z LVsesji Rady Powiatu w Staszowie znajduje się na stronie Starostwa Powiatowego w Staszowie do odtworzenia 
na kanale YouTube https://www.youtube.com/watch?v=-QA639M_m14&list=PLTUP4ToVBNu88IDRfHzlw4Do0MCeBZqSQ&index=1 


